

Vorbasse Lokalråd			
Ugedag: Tirsdag	Dato: 31.03.2015	Fra: 19.00	Til: 21.00
Mødested: Vorbasse Fritidscenter			
Deltagere: Stine Høgholt, Charlotte Fyhn Milland, Lars Okholm, Erik Nielsen, Ole Gram, Arne Spangfort Christensen, Jørn Poulsen			
Evt. andre deltagere:			
Evt. fraværende:			
Referent: Charlotte Fyhn Milland			

De grå felter er mødereferat.

Dagsorden:

1. **Konstituering**

Konstituering og fordeling af poster:

Formand: Jørn Poulsen, Næstformand: Ole Gram, kassere: Charlotte Fyhn Milland, Sekretær: Charlotte Fyhn Milland, Vorbasse.dk: Erik Nielsen, velkomstkurv: (Bente Benne vil lave dem) Stine Høgholt, Landdistriktsrådet: Ole Gram, Lars Okholm, Stine Høgholt, koordinationsudvalg: Jørn Poulsen, Arne Spangfort, Ole Gram.

2. **Gennemgang af referat fra sidste møde**

Referat er gennemgået, pkt. 3 fra forrige møde omhandlende, et ønske om møde med Inger og Jeroen, om samarbejde med skolen for journalister af skoleelever til at skrive på Vorbasse.dk, forsøger Stine Høgholt at arrangere i nærmeste fremtid.

3. **Velkomstkurv status**

Siden årsmøde er der 2 kurve i Skjoldbjerg der mangler at blive leveret. Vi har snakket om reglerne for velkomstkurven, og tager reglerne for velkomstkurven, op på et fremtidigt møde.

4. **Vorbasse.dk – Tilbud på opdatering**

Overslag over tilbud modtaget fra Jeppe Donlund, vi vil sige ja til denne nødvendige opdatering. Vedr. hosting: Erik Nielsen vil inden næste møde undersøge muligheden for samarbejde med grundejerforeningen og/eller med den dynamiske landsby. Erik Nielsen arbejder videre med reklame på forsiden, stadig på forsøgsbasis, layoutet skal godkendes af lokalrådet.

5. **Årsmøde den 20. april i Billund Landdistriktsråd**

Det forventes at være en orientering om året der er gået, det afholdes kl 19 på Sdr. Omme Kro, Ole Gram, Lars Okholm, Jørn Poulsen og Stine Høgholt deltager.

6. **Møde i Hejnsvig den 15. april ang. ny Landdistriktspolitik**

Det afholdes kl. 17 til 18.30 i bakke hallen, Charlotte Fyhn Milland, Jørn Poulsen, Arne Spangfort, Ole Gram og Stine Høgholt deltager.

7. **Nye byskilte på Skjoldbjergvej**

Kommunen har haft bestilt dem, vi har spurgt miljø og teknik om der kommer flere skilte ved de andre indgange ved byen, men ingen ved tilsyneladende hvad der skal ske. Vi vil fortsat forsøge at finde ud af hvad planen er med dem.

8. **Bænke til nyt stisystem**

Det drejer sig om bænke til den nye hjertestesti, som der er yret ønske om. Vi vil finde ud af om det er tiltænkte udsigtsbænke eller bord/bænke til bispisning, og hvor meget der er behov for. Jørn Poulsen tager kontakt til Emmy og Ester, der er i gang med den nye hjertestesti.

9. **6623 rundt**

Vi har drøftet løst og fast.

10. **Næste møde**

Den 6. maj kl. 18.30-21 hos Ole Gram.

11. **Evt.**

Ingen indkomne forslag.

